
Referat 
Bestyrelsesmøde 
DØE Lokalafdeling København NORD 

Telefonfabrikken, Drop-Inn 
27.02.25 

 
Tilstede: Kim, Mads, Nils og Albert. 
Fraværende: Bjarne. 

Dagsorden 

1. Valg af Dirigent: Albert 
2. Valg af Referent: Albert 
3. Siden sidst 

a. Næstformand Kim og Formand Albert har været til Stormøde 01.02.  
b. Væsentlige pointer fra Landsformand Niels Torm: 

i. Foreningen er en succes jf. vores formålsparagraf; Vi skal oplyse om øl og skabe debat 
herom. 

ii. Vi skal arbejde med, at øl er socialt lim i form af, at folk samles over en fyraftensbajer 
eller fredagsøl. Det er den kultur, vi fremmer. 

iii. Det går bedre med medlemstallet. Det går ikke opad, men det ikke går helt så hurtigt 
nedad som sidste år. 

c. Der arbejdes på forbedring af processen med valg af Årets Bryggeri og opkvalificering af 
tillidsvalgte. 

d. Referat: https://ale.dk/media/numketow/250201_storm%C3%B8de_referat.pdf 
4. Bestyrelsens kommunikation:  

a. Hvordan går det? Er alle nu kommet på ale.dk-mail? Ikke helt. Nils kontakter Martin. 
b. Bliver Facebook-gruppen tjekket? Tjaaa. Vi prøver med en gruppe-chat i Messenger til 

den daglige kommunikation. 
5. Arrangementer: 

a. Et lille overblik over de sidste 2 års arrangementer. /Albert. Gennemsnit på 15 deltagere 
pr. smagning. Blanding af type-, tema- og bryggeri-smagning. 

b. Når man arrangerer en smagning. /Albert 
i. Mængde: Gå efter ca. 2 L af 10 forskellige øl eller afvent indkøb til det endelige 

deltagerantal ligger fast en uge før smagningen. 
ii. Økonomi: Udlæg sendes til Bjarne. 

iii. Billeder og referat fra smagningen sendes til Martin, som lægger det på ale.dk. 
c. Opdateret Årshjul 2025 udleveres og gennemgås. 
d. Generalforsamling 22.03. i Dalum. Hvem kan? Det ville være bedst at have en 

repræsentant lokalafd. (LKA) med, men ingen kan tilsyneladende. 
e. Øllets Dag 06.09. Vi taler om muligheden for samlet at deltage i en anden LKAs 

arrangement eller bare mødes på fx GAMMA. 
f. Årsmøde 17.09.25 kl.18. Vi ændrer smagningen efter Årsmødet til “Bestyrelsens 

favoritter” i stedet for Oktoberfest Bier. Vi synes, at netop efter Årsmødet vil denne 



smagning give god mening og bedre kendskab til medlemmerne af bestyrelsen, når de vil 
præsentere 2 øl hver. 

g. Hvem tager november-smagningen? Fortsat uafklaret. 
h. Næste Bestyrelsesmøde 20.11.25 kl.18 
i. Påbegyndelse af næste års Årshjul. Hvis vi lander aftaler med fx bryggerier, kan de 

allerede nu plottes ind på næste års Årshjul, ligesom nogle temaer er oplagte (at 
gentage), fx Alkoholfri i Jan. og ”Bestyrelsens favoritter” i sept./okt. efter Årsmødet. 

j. Alkoholfri ølsmagning 13.01.26. 
k. Albert har haft kontakt med et lokalt bryggeri (Anchorman) og vil tilbyde ham datoerne 

for IPA (08.05.25) og Landskamp-smagningerne (11.06.25). Ellers må det blive næste år. 
6. Evt. 

a. Skal vi have Kbh. Nord tøj? Måske bare en t-shirt med vores LKA-logo og en unik farve. 
Kim går videre med at undersøge muligheder. 

b. Lokale historier til ØlentusiasteN: Opfordring fra redaktør af ØlentusiasteN om nyt fra 
LKA. Hvad rør sig i vores område? Skriv gerne direkte til ham med en idé, et oplæg eller 
en færdig tekst. 

c. En idé til et nyt punkt i det månedlige nyhedsbrev: En øl-anbefaling/anmeldelse. Enten 
fra et bestyrelsesmedlem eller et menigt medlem. Vi tygger lidt på det og tager det op 
igen. 

Tak for et godt møde. 

 


